
Korte berichten uit de raadscommissie van woensdag 13 juni 2018    
 
Aanwezig zijn:  de dames H.T. Pestman, en E. Hoekstra-Blaauw 

en de heren  A. Bolhuis, T.J. de Wit,  R.F. Staijen(voorzitter) 
                                    H. Lode, P. Rebergen en R.S. Bosma, griffier  
Afwezig zijn:  de heren J.A. Joling, P. Haanstra, B. Bosch, H. Kooistra,   
                                    mevrouw M. Wijnja, J. Kuin-v.d. Poel 
 
Tevens aanwezig wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema, alsmede  
de heer F. de Vries, burgemeester. 
 
 
1. Opening, vaststelling agenda en inventariseren sprekers 
De voorzitter, de heer Staijen, opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  
De agenda wordt vastgesteld.  
 
Er hebben zich geen insprekers gemeld.  
 
2. Korte verslag van de commissievergadering 16 mei 2018  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Jaarrapportage 2017, Regiopolitie Ommelanden Noord, Rapportage Slachtofferhulp 
2017 en Informatie Discriminatie Meldpunt Groningen 2017  
Aan de hand van een korte presentatie wordt de stand van zaken gegeven door mevrouw 
Baukje Lenting, teamchef van Basisteam Ommelanden Noord. 
In de ter beschikking gestelde  rapportage is het politiebeeld geschetst van de lokale 
prioriteiten en doelstellingen welke zijn vastgesteld in het Integraal Veiligheidsplan 2015-
2018 van de vijf gemeenten Appingedam, Delfzijl, Eemsmond, Loppersum en Ten Boer . 
Ze bespreekt de volgende thema’s, waarbij ze ingaat op de problematiek en de behaalde 
resultaten: 

• Jeugd en Veiligheid  

• Geweld   

• Woningcriminaliteit  

• Grootschalige incidenten en evenementen   

• Georganiseerde criminaliteit   

• Veel Voorkomende Criminaliteit (VVC)  

• Fysieke veiligheid  

• Verkeersveiligheid  
 

Vanuit de commissie worden onder meer vragen gesteld/opmerkingen gemaakt over  

• Zgn. horizontale fraude ( fraude tussen burgers en bedrijven onderling) en verticale 
fraude( burgers/bedrijven tegen overheid) 

• Het bezit en de controle er op van wapenbezit 

• Het behoud van dezelfde wijkagent na 1.1.2019, de datum van de herindeling. 
 

De leden van de commissie zijn overigens van mening dat het een heldere rapportage is. 
 
De presentatie is bijgevoegd. 
 
 



4.Actuele informatie gasdossier, w.o versterkingsprogramma  
De voorzitter stelt de portefeuillehouder, de heer Frank de Vries , in de gelegenheid in te 
gaan op het onderwerp.  
Hij deelt mede dat de raad in juli een brief zal ontvangen waarin op de meest actuele vragen 
zal worden ingegaan. 
Hij doet voorts mededelingen over: 

• De inspecties die , ondanks de recente mededelingen over het vertragen van het 
versterkingsprogramma, gewoon door gaan. 

• Het belang van het behoud van de lokale regie in het hele verhaal, zeker ook wat 
betreft de versterkingsoperatie , het tempo in het proces en de kwaliteit daarvan. 

• De positie en rol van de bewoners is cruciaal. 

• In oktober (medio) is er in Ten Post een informatiebijeenkomst, waar ook de raad 
voor zal worden uitgenodigd; hier gaat het ook om dorpsvernieuwing.  

• Hij refereert ook nog aan de  raad van 31 oktober a.s. waarin onder meer het 
onderwerp ‘bNext City’ en het gebiedsgerichte werken aan de orde zal komen.  

 
 
 
5 Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering met dank aan iedereen voor zijn/haar bijdrage. 
 
    
R.S. Bosma, griffier  
 
 
 
 


